



Welcome New Officers of the Association

歡迎新任董事局管理層人員

The Board is pleased to announce that Mr Richard Sun Po-yuen, JP, Honorary Treasurer of the Association, was recently appointed as Deputy President. Mr Dennis Ho Chiu-ping, Partner of PricewaterhouseCoopers, has succeeded Mr Sun as Honorary Treasurer. Warmly welcomed by the Board, the Officers will work with other Directors to support the development of the alma mater and the society.

董事局宣布名譽司庫孫寶源先生, JP 於早前升任為本會副會長, 羅兵咸永道會計師事務所合夥人何超平先生繼任名譽司庫一職。董事局熱烈歡迎兩位, 期望與他們同心協力, 為母校及社會發展作出貢獻。

OPAA UNITE Makes Positive Impact to PolyU

OPAA UNITE 結集會員力量貢獻理大

Launched earlier this year, the "OPAA UNITE" has received encouraging responses from the members. Over 30 of them are currently providing support in various initiatives under different areas. For instance, some members serve in the Council, Court and Departmental Advisory Committee of the University to support the development of their alma mater; many participate in various mentorship programmes as mentors to nurture students, or serve as advisors or executive committee members of alumni associations to support the alumni community; some contribute donations or refer donors for institutional advancement; some members participate in projects related to technology advancement, knowledge transfer and commercialization, while some take part in internationalisation initiatives. The Board would like to thank members for their active support and encourage the rest to join this meaningful initiative and contribute to PolyU. Members are most welcome to contact the Secretariat if they have other interests or suggestions.

OPAA UNITE於本年初推出, 現有超過30名會員全方位支持母校各方面發展, 包括擔任大學校董會、顧問委員會或學系部門顧問委員會成員以支持大學發展; 為校內不同師友計劃擔任導師以培育學生; 擔任校友會顧問或幹事或成為理大企業家成員以建立強大校友網絡; 捐助大學或介紹捐贈單位以支持大學發展; 參與理大於科技與知識轉移及商品化之項目; 以及支持促進母校國際化之項目。董事局藉此機會感謝各會員的積極支持, 並誠邀未參加計劃的會員加入行列, 貢獻理大。如有任何建議, 歡迎與秘書處聯絡。

MEMBER STORY

會員故事

[Building on Dreams: Ir Eric Ma Siu-cheung embraces challenges and changes as he dedicates his career to building the city](#)
 築夢 勇於接受挑戰和改變 馬紹祥致力建設城市

[True to Original Aspiration: Top accountant Richard Sun Po-yuen working for the good of society](#)
 卓越會計師孫寶源為社會謀福祉

[Leading by Vision: Thomas Ho spearheads innovation excellence in construction industry](#)
 遠見領導者何安誠帶領建築業創新卓越

[Asian Fashion on the Global Catwalk: Vivienne Tam wins international acclaim for ground-breaking fashion design](#)
 Vivienne Tam
 堅持糅合中西設計 斐聲國際時裝舞台

[On Top of the World: Elton Ng Chun-ting scales new heights as mountaineer and physiotherapist](#)
 吳俊霆努力追夢 成功登頂

PROFILE UPDATES

資料更新



President's Corner

會長專欄

As you may know, PolyU has launched a new mentorship programme named "INSPIRE" in the new academic year. Our Association encourages members to participate in this meaningful initiative. We are pleased to receive active responses from our members, forming the largest mentor group. Through mentoring activities, they could help broaden student mentees' horizons and enhance their growth.

The Outstanding PolyU Alumni Award 2021 is now open for nominations. This biennial Award gives public recognition to outstanding graduates of PolyU for their professional achievements and contributions to the community. You are most welcome to submit nominations on or before 30 November 2020.

The Annual General Meeting 2020 of the Association will be held in mid-December, at which the election for the new Board of Directors for 2020-2022 will be conducted. All members of the Association are eligible for nomination and selection. The nominations will be open in October. Please propose your fellow members to join the Board and serve the Association!

相信大家知道, 理大於今個新學年開展了一個全新的「啟迪智慧師友計劃」。作為大學的持分者, 本會鼓勵會員參與計劃成為導師, 我們很高興獲得會員的踴躍支持, 成為此計劃最大的導師群組。透過師友活動, 會員可以擴闊學生的視野, 啟發他們的潛能。

第十三屆傑出理大校友選舉現已接受提名。這兩年一度的選舉盛事旨在表揚在所屬專業表現出色並對社會有傑出貢獻的理大畢業生。歡迎各位提名, 請於2020年11月30日前提交表格。

本會將會於12月中旬舉行2020年度會員大會暨2020-2022年度董事局選舉, 所有會員均擁有選舉權及提名權。提名期將在10月份稍後時間展開, 請踴躍提名, 為協會出一分力!

Ir Eric Ma Siu-cheung
 馬紹祥工程師, GPS, JP



Tel: (852) 2766-7758

Fax: (852) 2954-0315

Email: opaa.hk@polyu.edu.hk

Website: www.opaa.hk

